
OBČINA AJDOVŠČINA 
       Občinski svet 
 

SKRAJŠANI ZAPISNIK 
 
34. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 17. decembra 2009, ob 15.30 
uri, v sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je vodil MARJAN POLJŠAK, župan Občine Ajdovščina.   
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: 
- od 26 članov prisotnih 
           26 članov 
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Vili DURNIK, občinska uprava 
- Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Irena RASPOR, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
- Sonja LOVREKOVIĆ, občinska uprava 
- Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
- Janez FURLAN, občinska uprava 
- Peter KETE, občinska uprava 
- Sandra HAIN, občinska uprava 
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Artur LIPOVŽ, Radio Koper 
 
Predsedujoči je ugotovil sklepčnost.  
 
MARJAN POLJŠAK je najprej pozdravil prisotne. Povedal je, da bodo danes glasovali z 
elektronskim sistemom glasovanja, ki so jim ga že enkrat predstavili. Sedaj so program 
dopolnili, tako da je ustreznejši. 
 
JANEZ FURLAN je predstavil elektronski sistem in način izvajanja. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da je treba uskladiti poslovnik, če bodo imeli ta način 
glasovanja. S tem vedenjem lahko izberejo ta način glasovanja. 
 
VILI DURNIK se je strinjal in je rekel, da je treba pravilnik uskladiti v roku 3 mesecev. Vprašal 
je, če kdo nasprotuje temu oz. je prosil, da glasujejo o tem načinu glasovanja. 
 

- Člani sveta so  (od 25 prisotnih s 25 ZA)  sprejeli  nov način glasovanja. 
 

Vprašal je, če je kaka pripomba na zapisnik. (Ne.) Če ne, je predsedujoči predlagal glasovanje 
o zapisniku 33. seje. 
 
  - Člani sveta so z glasovanjem   (od 26 prisotnih s 26 ZA) sprejeli   zapisnik 
33. seje. 
 
Predsedujoči je vprašal, če je kaka pripomba na poročilo? (Ne.) Glede dnevnega reda je 
predlagal umik Pravilnika o načinu zaračunavanja izdaje projektnih pogojev in soglasij k 
gradnji in dovoljenj  za priključitev v javno infrastrukturo. Vprašal je, če ima še kdo kako 
dopolnitev dnevnega reda? (Ne.) Predlagal je glasovanje o  dnevnem redu. 
 



  - Člani sveta so z glasovanjem  (od 26 prisotnih s 26 ZA) sprejeli    naslednji 
 

DNEVNI RED: 
 

− Odlok o prodaji blaga zunaj prodajaln in o urejanju javnih tržnic ter sejmišč v Občini 
Ajdovščina (1. obravnava); 

− Pravilnik sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj; 
− Soglasje k splošnim pogojem za dobavo in odjem zemeljskega plina iz distribucijskega 

omrežja; 
− Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Lekarna Ajdovščina; 
− Premoženjsko pravne zadeve; 
− Informacije in pobude. 

 
 

K 1. točki dnevnega reda 
Odlok o prodaji blaga zunaj prodajaln in o urejanju javnih tržnic ter sejmišč v Občini 
Ajdovščina 
 
ZLATA ČIBEJ je podala uvodno obrazložitev. Za 2. odstavek 32. člena bi bilo ustrezneje, da 
bi ga uvrstili pod 2. poglavje, ker ni javna služba. Na koncu 8. poglavja v 34. členu bi bilo 
potrebno dodati določbo, da v času poteka boljše tržnice javno podjetje pazi, da bo neoviran 
dostop do dvorane, če bo v njej potekala prireditev. Zaporedje členov se bo spremenilo.  
 
BORIS KOVAČ je dejal, da so imeli korespondenčno sejo odbora. Predlagajo dopolnitev 6. 
člena in sicer, da mora biti tehtnica skladna z meroslovnimi predpisi ter primerna za količino 
in vrsto blaga, ki se prodaja oz. opremljena z veljavno kalibracijsko nalepko. Smiselno se 
vključi tudi člen, ki ga je predlagala KSD. Odbor predlaga svetu, da odlok sprejme. 
 
IVAN UŠAJ je menil, da 6. člen preveč zahteva (oblačilnica, ogledalo, stol). Lahko bi 
napisali, da se to priporoča. 
 
ZLATA ČIBEJ je rekla, da v zvezi s tem predlogom zakon navaja, da je treba navesti 
smiselno uporabo. Po zakonu to mora biti v pravilniku, vendar ni kazenskih sankcij. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, kaj se s tem odlokom za prodajalce spreminja glede na 
obstoječe stanje. Nikjer ne piše v kolikem času mora občina odgovoriti na vlogo prodajalca. 
 
ZLATA ČIBEJ je rekla, da po novem ni potrdila o lastni proizvodnji. Sedaj morajo tudi 
kmetijska gospodarstva pridobiti soglasje občine, kjer je določen kraj in čas prodaje. Glede 
roka se upošteva določila ZUPa. Prodajalec mora zaprositi 5 dni pred prodajo, torej mu bo 
treba odgovoriti do dneva prodaje. Lahko pa s predlogom dopolnijo pravilnik. 
 
VILI DURNIK je dejal, da je treba stranki odgovoriti do dneva prodaje, razen če vloga stranke 
ne bo popolna. 5 dni je kratek rok, zato bodo še premislili. Če dajo daljši rok, je ta neroden za 
prodajalca, občina pa bo lažje odločila, ter obratno. 
 
JOSIP TROHA je vprašal glede navedbe - kraj in čas. Če nekdo prodaja sadje ali čas 
pomeni navedbo od 1. - 15. marca, ali od 7. do 15. ure. 
 
ZLATA ČIBEJ je pojasnila, da zakon navaja časovni termin. Občina ne bo omejevala ur, 
ampak od 1. do 15. v mesecu, razen za tržnico. 
 
VILI DURNIK je rekel, da bo nekdo lahko dopoldan prodajal na eni lokaciji, popoldan na 
drugi. Pravilnik bodo pred II. obravnavo premleli še s prodajalci. 



ALOJZ KLEMENČIČ je želel, da odlok ne navaja tega, kar določa pravilnik o minimalnih 
tehničnih pogojih. To ugotavljajo drugi inšpektorji. Kaj je z dovoljenji, ki jih že imajo potujoče 
trgovine in jim sedaj ni treba več iskati soglasij občine? 8. člen navaja, da mora prodajalec 
prodajati pod enakimi pogoji in po označenih cenah. Na sejmiščih je barantanje in ne morejo 
določiti enakih cen. Lahko bi tudi dodali kmetijske izdelke na veliko. S tem bodo popestrili 
sejmišče. 30. člen opredeljuje, da ima javno podjetje obveznost nadziranja. Menil je, da to ni 
stvar tega podjetja. Oni morajo poskrbeti za oddajo, čist in varen prostor. To je treba razčistiti, 
ker bodo drugače morali vedeti toliko, kot inšpektor. 
 
VILI DURNIK je prosil, da posredujejo pripombe v pisni obliki in predlagal, da ne bi zaključili 
I. obravnave, da ne bo treba drugič pripravljati amandmajev. Glede navedb – podvajanje z 
državnim pravilnikom. On bi to raje pustil, da bi preprostim ljudem dali pravilnik in jim ne bi 
bilo treba iskati določil v državnih predpisih. 
 
JANEZ FURLAN je glede sejmišča pojasnil, da mešanje blaga z živimi živalmi ni sprejemljivo 
s strani veterinarsko sanitarnih predpisov. Razmišljali so o tem, vendar ne gre. Potujoče 
prodaje – registrirani so, vendar je že prejšnji odlok predvideval, da morajo pridobiti soglasje 
za prostor in čas prodaje. Soglasje velja eno leto in potem morajo pridobiti novo.  
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da bi jim občina morala dati samo soglasje za prodajo na javni 
površini. Če bo nek prodajalec prišel na privatno dvorišče, mu nihče ne more prepovedati 
prodaje. Proti ponavljanju navedb je zato, ker so druge institucije, ki kontrolirajo. Občinski 
inšpektor ne more biti pristojen za vse. Ima predlog, da bi dali možnost, da se 1x na leto 
naredi velik sejem v Ajdovščini in takrat bi minimizirali pogoje, da privabijo prodajalce.  
 
JANEZ FURLAN je dejal, da tudi za prodajo na dvorišču potrebuje soglasje občine za 
izvajanje prodaje v občini, in še soglasje lastnika zemljišča. V praksi pa res poteka prodaja 
od vrat do vrat, za kar občina nima pristojnosti. Glede nadzora – redar ima neke pristojnosti. 
Odlok predvideva soglasje za prirejanje sejmov, kjer je olajšava, ker lahko organizator pridobi 
soglasje za vse prodajalce na sejmu. 
 
JANEZ LAMPE je rekel, da zadnji odstavek 4. člena omejuje prodajo. To je pomembno za 
občane, ker pomeni konkurenco in imajo recimo kmetje možnost prodajati izdelke. On ne bi 
bil preveč strog, da bi lahko trg reguliral prodajo. Zagotoviti je treba javni interes, prodajati je 
treba zdravo hrano po primerni ceni. Ali ni dovoljeno prodajati v nobenem delu naselja, če je 
tam že trgovina? 
 
ZLATA ČIBEJ je povedala, da so dodali to zaradi zaščite – če prostor ni ustrezen oz. na 
pravi lokaciji. Po naseljih pa je s tem dana možnost, da se zaščiti trgovca v vasi, ki s svojo 
prodajo životari. Zadeva je na tankem ledu, in je treba stvari pretehtati, ker je na drugi strani 
svobodna gospodarska pobuda ter delovanje trga.  
 
VILI DURNIK je navedel konkreten primer prodajalne na Otlici, ki je bila na robu preživetja in 
so potujoči prodajalni prepovedali prodajo, da je trgovina preživela. Če pa bo nekdo prodajal 
druge artikle, ni problema.   
 
Predsedujoči je predlagal, da ne glasujejo in bodo prihodnjič nadaljevali s I. obravnavo. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj; 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 
 



ANDREJ RUTAR je dejal, da so se sedaj s tem pravilnikom uskladile še ostale mladinske 
organizacije. Odbor se strinjal s pravilnikom in predlaga svetu, da ga sprejme. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da je zadovoljen, da so se uskladili, ker je treba mlade navajati 
k prostovoljnem delu in gibanju v naravi.  
 
IGOR BENKO je pohvalil pravilnik. Delali so na zgledu Športne zveze. Veseli ga, da je 
občinska uprava poslušala in so naredili kompromis. Menil je, da bi morali povečati sredstva 
v proračunu za ta namen.  
 
MARJAN POLJŠAK je menil, da pri Športni zvezi še niso navedli prostovoljnega dela in 
stika z naravo. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da v 2. členu eksplicitno izločajo izvajalce športnih dejavnosti 
oz. kulture. Šport je sicer res financiran iz drugih sredstev, vendar so lahko neka društva, kjer 
jih združuje šport in petje, pa nikjer ne morejo pridobiti sredstev. Osebno je proti, da se jih 
izloči, če imajo ustrezne programe oz. lahko organizirajo neko letovanje, kjer skušajo mlade 
navdušiti za šport. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je dejala, da so jih izločili, ker se na področju športa in kulture delijo 
bistveno večja sredstva. Nekatera športna društva so ugotovila možnost, ker se programov ni 
dalo ločiti in so pridobivali sredstva na dveh postavkah. 
 
JOŽKO PREMRN je rekel, da forma pravilnika ni prava. V naslovu so navedeni otroci, v 
programu pa jih ni. Vključil bi še programe za otroke do vključno 14 let in sicer spodbujanje in 
razvijanje raziskovalnega in ustvarjalnega dela, dejavnosti med šolskimi počitnicami, 
preventivne aktivnosti, zmanjševanje nasilja med in nad otroki, dvigovanje kakovosti življenja 
otrok, kakovostno preživljanje prostega časa, neformalno učenje, izobraževanje in 
usposabljanje, mobilno sodelovanje in aktivna participacija otrok v družbi ter spodbujanje 
javnega dialoga po družbenih vprašanjih. Prav bi bilo, da bi razdelili področje otrok, mladine 
in letovanja. Ocenjevati bi morali tudi vsebino programa, ter lastna sredstva. Same postopke 
prijave bi morali bolj doreč, jasno bi morali določiti nadzor nad izvajanjem, ker ni. Predlaga, 
da bi v komisijo določili enega člana opozicije in pozicije. Zakaj je to pravilnik in ne odlok? 
 
KATARINA AMBROŽIČ je pojasnila, da je pravilnik splošen predpis, ki ureja neko področje. 
Lahko bi bil tudi odlok, vendar je običajno pravilnik. Komisija se oblikuje tako, da so v njej 
člani, ki se prvenstveno ukvarjajo z mladimi. V pravilniku so minimalne navedbe postopka, 
ker se podrobno upošteva določila republiškega pravilnika glede postopkov. Vsebine 
programov ne točkujejo, ker so zelo subjektivni. Navedli so objektivne stvari, ki so predvsem 
preverljive. Pravilnik je namenjen otrokom, kar je navedeno. Sofinancira se mlade in 
mladinske organizacije, kamor sodijo tudi otroci. Mladinske organizacije so tiste, ki jih 
upravljajo mladi, organizacije za mlade pa upravljajo starejši. Sem sodi Karitas, ki izvaja 
kvaliteten program - popoldan na Cesti, ki je namenjen otrokom. Lastna sredstva so bila tudi 
eno od meril. Letos so zahtevali poročila izvajalcev. Društva uporabljajo relativno 
nepregledne obrazce za izkaz poslovanja  in ne morejo ločiti podatkov. Ker se ne da dobiti 
kvalitetnih in preverljivih podatkov, so to izpustili. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da je g. Premrn predlagal vsebinsko gledano drugačen 
koncept. Če bi hoteli pravilnik spremeniti v to smer, bi ga morali oblikovati na novo. Osebno 
tega ne bi spreminjal. Koncept ni širok, ker je sredstev malo. 
 
JOŽKO PREMRN je rekel, da je želel samo poudariti, da manjkajo otroci. Pri delavnih 
akcijah so otroci od 15 leta dalje. Tukaj so delavne akcije v prednosti pred dejavnostmi za 
otroke in so otroci v podrejenem položaju mladini. Enaka sredstva bi morali nameniti za ene 
in druge. Kako se bodo sredstva delila – eden bo prijavil zahtevo za 5000 drugi 2000. Čeprav 



bo tisti z večjim zahtevkom slabše točkovan, bo dobil več sredstev. Sredstva bodo dobili vsi, 
vendar ni postavljena neka meja. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da je res večji poudarek na mladincih, ker ti niso vedno pod 
varstvom staršev in je potreben večji nadzor. Otroci imajo več nadzora – najprej varstvo v 
šoli, nato jih prevzamejo starši.  
 
AMBROŽIČ KATARINA je dejala, da ne bodo upoštevali, koliko je vreden program, saj bo 
šlo za subjektivno oceno. Točkovali bodo glede na merila. Da ne bo dvoma, da je pravilnik 
tudi za otroke, bi pod točko H 1. člena dodali besedo „otrok“. Letovanja pa so namenjena 
izključno otrokom. 
 
ANGEL ČESNIK je vprašal, kam so uvrstili šah.  
 
VILI DURNIK je rekel, da se lahko prijavijo na razpis za šport. 
 
JOSIP TROHA je dejal, da so na odboru zaključili, da bodo nekatere stvari lahko sproti 
usklajevali glede na izkušnje. Eden od članov je glasoval proti, ker smatra, da bi lahko vse 
delovne akcije uvrstili na drugo postavko oz. področje. Ni logično, da so 25-letniki v istem 
okvirju kot otroci.  
 
KATARINA AMBROŽIČ je pojasnila, da delovnih akcij pri letovanjih ni in te niso pogoj za 
pridobitev sredstev. Izvajali jih bodo prostovoljno, bodo pa več točkovane. Meja glede starosti 
je določena v zakonu. 
 
ANDREJ RUTAR je rekel, da se otrok tukaj ne izpušča. Izraz »mladi« po izrazoslovju 
vsebuje otroke. Ne strinja se, da se favorizira mladince, ker ni tako. Mladinske organizacije 
se po programih med sabo ne ločijo, prihaja do razlik samo pri konkretni akciji. Predvideva, 
da bo vsaka organizacija eno delavno akcijo verjetno organizirala, ne bodo pa korenito 
spreminjali svojih programov. Ena akcija je lahko tudi čiščenje okolja in so lahko vključeni 10 
letniki. Kar se tiče kvalitete programa, se osebno strinja, da bi se moral nekako ovrednotiti. 
Po pogovoru na občini so ugotovili, da je te stvari težko ocenjevati. V državi ima kompetenco 
za ocenjevanje komisija.  
 
JANEZ LAMPE je ocenjeval, da so delavne akcije prava smer, vendar se boji, da bo 
poudarek na fizičnih stvareh, pozabilo pa se bo na programe, kjer bi krepili medsebojno 
komuniciranje, reševanje mladostniških težav, pogovore s strokovnjaki med druženjem, kjer 
lahko otroci prebrodijo kako krizo. Merila bi skušali bolj uravnotežiti med združenji javnih 
interesov in inovativnimi, različni oratoriji itd... Podpira ta velika združenja, vendar bi vrata 
odprli tudi društvom, ki delajo po KS. Predlaga, da bi sredstva, ki jih lahko dobi posameznik, 
limitirali z zneskom. S tem bi dobilo sredstva več različnih skupin. 
 
IGOR BENKO je dejal, da se o problematičnih otrocih ne sme dajati podatkov. Večkrat je bil 
v CMDju, vendar tam ni problematičnih otrok. Mladinska organizacija zajema samo mlade. 
Če ima planinsko društvo mladinski odsek in ta organizira neko akcijo, bodo lahko kandidirali 
na razpis, drugače ne.   
 
KATARINA AMBROŽIČ je pojasnila, da se status v javnem interesu ocenjuje že na UE pri 
prijavi. Smiselno je, da so taki pravilno točkovani, ker zajemajo večjo populacijo. Spodbuja se 
tudi programe, ki se izvajajo v večih KS. Obrniti bi morali celoten pravilnik, če bi limitirali 
sredstva, in porušili sedaj predviden sistem. Predvideno je, da se razdeli vsa sredstva med 
tistimi, ki se prijavijo. 
 
MARJAN POLJŠAK je dejal, da je tudi pri delavnih akcijah moralna vzgoja, čeprav ni 
veroučna oz. teoretična in ideološka. 



JANEZ LAMPE je rekel, da ni mislil veroučnih skupin, ampak da bi vzpodbudili inovativnost 
pri mladih, da bi prijavljali različne stvari. Več točk bi dal tistim, ki so bolj inovativni in delavni. 
Drugače bodo sredstva dobili tisti, ki so jih do sedaj.  
 
IGOR BENKO je dejal, da niso važni programi. Jasno jim mora biti, da bo otrok hodil v neko 
društvo, če bo tam njegova družba, drugače bo raje doma pred računalnikom. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, če lahko v naslednjem letu pričakujejo kake delovne akcije, oz. 
če že vedo, kje bodo. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da ne vejo, pričakujejo pa, da bo odziv. 
 
Predsedujoči je predlagal, da glasujejo o pravilniku v I. obravnavi. Dodali bi samo besedo 
»otrok« v 1. členu pod točko h) (»to je mladostnikov, otrok in mladih odraslih oseb…«) 
 
  - Člani sveta so z glasovanjem   (od 26 prisotnih z 24 ZA)   sprejeli  Pravilnik o 
sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj s popravkom. 
 
Predsedujoči je predlagal, da izvedejo še II. obravnavo. Prosil je, da o njegovem predlogu 
glasujejo.  
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 26 prisotnih s 17 ZA, 3 PROTI)   sprejeli   
predlagan  sklep. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da 
glasujejo še v II. obravnavi. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 26 prisotnih z  19 ZA)   sprejeli   predlagan  
Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Soglasje k splošnim pogojem za dobavo in odjem zemeljskega plina iz distribucijskega 
omrežja 
 
PETER KETE je podal uvodno obrazložitev. 
 
BORIS KOVAČ je dejal, da se je odbor za gospodarstvo strinjal in predlaga svetu, da 
sprejme soglasje. 
 
Predsedujoči je predlagal, da glasujejo o predlaganem soglasju. 
 
          - Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 25 ZA)   sprejeli Soglasje k 
splošnim pogojem za dobavo in odjem zemeljskega plina iz distribucijskega omrežja. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Lekarna Ajdovščina 
 
ANTON KREŠEVEČ je podal mnenje komisije. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, koliko se jih je prijavilo in kakšen je bil postopek. 
 
VILI DURNIK je povedal, da so se prijavile 2 osebi, svet zavoda je ocenil, da je primernejša 
ga. Krušič in nam jo je predlagal. Kdo je bila druga oseba, ni predmet tega glasovanja. 



Predsedujoči je predlagal, da glasujejo o predlaganem sklepu. 
 
 - Člani sveta so z glasovanjem   (od 23 prisotnih z 22 ZA)   sprejeli 

predlagan sklep. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Premoženjsko pravne zadeve 
 
SONJA LOVREKOVIĆ je podala uvodno obrazložitev k sklepu o prodaji nepremičnin v k.o. 
Vipavski Križ –  družba Petrič. 
 
MARJAN VELIKONJA je dejal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje in predlaga 
svetu sprejem. 
 
ROMAN BRATINA je dejal, da je tudi odbor za okolje to obravnaval in dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.   
 
  - Člani sveta so z glasovanjem (od 25 prisotnih z 22 ZA) sprejeli   predlagan sklep. 

 
 
SONJA LOVREKOVIĆ je podala uvodno obrazložitev k ukinitvi javnega dobra in prodaji 
nepremičnin v k.o. Šturje. 
 
MARJAN VELIKONJA je dejal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje in predlaga 
svetu sprejem. 
 
ROMAN BRATINA je rekel, da je tudi odbor za okolje to obravnaval in dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.   
 
  - Člani sveta so z glasovanjem (od 25 prisotnih s 24 ZA) sprejeli   predlagan sklep. 
 
SONJA LOVREKOVIĆ je podala uvodno obrazložitev k ukinitvi javnega dobra in prodaji 
nepremičnin v k.o. Lokavec – Mislej Borut. 
 
MARJAN VELIKONJA je dejal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje in predlaga 
svetu sprejem. 
 
ROMAN BRATINA je rekel, da je tudi odbor za okolje to obravnaval in dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.   
 
  - Člani sveta so z glasovanjem (od 25 prisotnih s 24 ZA) sprejeli   predlagan sklep. 
 
 
SONJA LOVREKOVIĆ je podala uvodno obrazložitev k sklepu o nakupu nepremičnin v k.o. 
Gojače – B Center gradbeništvo in trgovina. 
 
MARJAN VELIKONJA je dejal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje in predlaga 
svetu sprejem. 
 
ROMAN BRATINA je rekel, da je tudi odbor za okolje to obravnaval in dal pozitivno mnenje. 
 



ALOJZ KLEMENČIČ je vprašal, zakaj je župan sklep sprejel in ga potem umaknil. 
 
SONJA LOVREKOVIĆ je pojasnila, da je mislila, da se kupuje samo zemlja po 7 €.  O ceni 
se niso uspeli uskladiti, v tem času pa je bila že izvedena cesta v makedamski izvedbi. 
Dejansko bi morali potem posebej kupovati cesto, sedaj bodo z enim sklepom kupili oboje. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da svetniki sigurno vsega ne vejo, vendar so stvari prebrisano 
speljane. Na enega lastnika je v komasaciji padla samo cesta. V komasacijah so običajno 
lastniki odstopili del, ki so ga potrebovali za svojo pot. Verjame, da je bilo narejeno 
dobronamerno, vendar je prebrisano.  
 
MARJAN POLJŠAK  je dejal, da je pomembna vsebina oz. kaj bodo tam pridobili. 
 
JANEZ LAMPE je vprašal, zakaj se tukaj lahko plača 60  €/m2, v Podkraju pa so za objekt 
ocenili, da je 40 € preveč. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da tega ne more komentirati. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.   
 
  - Člani sveta so z glasovanjem (od 25 prisotnih z 20 ZA) sprejeli   predlagan sklep. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Informacije in pobude 
 
MARJAN POLJŠAK je povedal, da je bil direktor KSD 4.12. razrešen s soglasjem  
predstavnika Občine Vipava. Izvedli so razpis, in imenovali v. d.. Na skupščini so v ponedeljek 
imenovali Egona Stoparja. Računajo, da bo lahko nastopil 15. 1.  oz. 1. februarja. 
 
IVAN UŠAJ je vprašal, če sta bila oba pozvana, da predstavita svoj program na skupščini. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da ne, vendar je govoril z obema, razlike pa so bile objektivne.  
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da so zadnjič v skupini SDS vsi molčali. Šlo je za preverjanje 
dejstev, ne pa neke vrste protest. Danes ne bodo postavljali vprašanj zaradi predbožičnega 
časa. Najprej se je zahvalil vsem svetnikom, s katerimi so lahko normalno delali in vsem na 
občinski upravi, s katerimi se je dalo čudovito delati. Opravičuje, ker so morali nekateri 
potrpeti z njimi, vendar je to naloga opozicije. Vsem je voščil lepe praznike in  zdravo 2010.  
 
ANTON KREŠEVEC je podal pobudo za cesto v Potočah, in prosil, da dobi KS odgovor. Tudi 
on se je zahvalil in voščil praznike.  
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, kako je z razpisom za stolp oz. če so znani rezultati. Predlagal 
je, da bi kaj uredili proti izviru Hublja, ker ni javne razsvetljave. 
 
JANEZ LAMPE je prosil, da ga g. Kreševec naslednjič podpre pri nakupu garaže v Podkraju. 
Prosil je, da preverijo na skladu, da bi jim odstopili potrebna zemljišča za cesto iz Podkraja 
proti Postojni, da vidijo možnosti za ureditev vprašanja lastništva.  
 
Seja je bila zaključena ob 18. uri. 
 
 
      ZAPISNIČARKA:                   PREDSEDUJOČI: 
  Mojca FERJANČIČ, l. r.                                                                 Marjan POLJŠAK, l. r. 



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Potrditev zapisnika 33.seje in poročila o izvedenih sklepih (Potrditev zapisnika)
2. točka (Pravilnik o sofinanciranju mlad. in  otr. programov, Pravilnik o sofinanciranju mlad. in otr. programov (1), Pravilnik o
sofinanciranju mlad. in otr. programov)
Potrditev dnevnega reda 34. seja (Dnevni red)
1. točka (Odlok o prodaji blaga izven prodajaln, Glasovanje o izvedbiu  2. obravnave, Odlok o  prodaji blaga izven prodajaln)
4. točka (Soglasje k splošnim pogojem)
5. točka (Soglasje k imenovanju direktorice)
6. točka (Petrič d.o.o., Ukinitev javnega dobra, Mislej Borut, B center d.o.o.)
7. točka

Seznam točk, sklepov

/

Neaktivni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Danijela
Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

26Št. aktivnih svetnikov

0Št. ponovljenih glasovanj

11Št. izvedenih glasovanj

14Št. sklepov

8Št. točk

Statistični podatki

17.12.2009 17:43:42Datum in čas zaključka seje

17.12.2009 15:38:02Datum in čas pričetka seje

Omogoči glasovanje samo za prijavljene
svetnike

Pred pričetkom točkeNačin ugotavljanja prisotnosti občinskih
svetnikov

13.12.2009 10:20:52Datum in čas kreiranja

Avtor

Osnovni podatki o seji

Poročilo o glasovanju seje

Stran: 1 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Potrditev zapisnika

Seznam sklepov točke

/

Neaktivni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Danijela
Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

26Št. aktivnih svetnikov

17.12.2009 15:45:22Datum in čas zaključka točke

17.12.2009 15:38:02Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

1Št. izvedenih glasovanj

1Št. sklepov

Statistični podatki

Potrditev zapisnika 33.seje in poročila o izvedenih sklepih

Stran: 2 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 15:39:51Datum in čas pričetka glasovanja

Miran GregorcOdsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Alojz
Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Danijela Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor,
Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Prisotni občinski svetniki

25 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 15:38:02       (Potrditev zapisnika 33.seje in poročila o izvedenih
sklepih)

Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

 Zapisnik 33. redne seje se sprejme.

Potrditev zapisnika

Potrditev zapisnika 33.seje in poročila o izvedenih sklepih

Rezultati glasovanja (grafikon)

/Ni glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Danijela Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj,
Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

0Ni glasoval/a

0Proti

26Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

Stran: 3 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22002NSD

33003NSi

44004SD

55005SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26260026

Stran: 4 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Pravilnik o sofinanciranju mlad. in  otr. programov, Pravilnik o sofinanciranju mlad. in otr. programov (1), Pravilnik o
sofinanciranju mlad. in otr. programov

Seznam sklepov točke

/

Neaktivni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Danijela
Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

26Št. aktivnih svetnikov

17.12.2009 17:18:26Datum in čas zaključka točke

17.12.2009 17:14:14Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

3Št. izvedenih glasovanj

3Št. sklepov

Statistični podatki

Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj

2. točka

Stran: 5 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:15:30Datum in čas pričetka glasovanja

/Odsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Danijela Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj,
Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Prisotni občinski svetniki

26 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:14:14       (2. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Sprejme se pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj v I. obravnavi

Pravilnik o sofinanciranju mlad. in  otr. programov

2. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Janez Lampe, Jožko PremrnNi glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Danijela Likar, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan
Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

2Ni glasoval/a

0Proti

24Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

Stran: 6 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22002NSD

33201NSi

44004SD

55005SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26262024

Stran: 7 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:16:43Datum in čas pričetka glasovanja

/Odsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Danijela Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj,
Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Prisotni občinski svetniki

26 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:14:14       (2. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Opravi se II. obravnava Pravilnika o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj.

Pravilnik o sofinanciranju mlad. in otr. programov (1)

2. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Janez Lampe, Jožko Premrn, Anton Šinigoj,
Sonja Žgavc

Ni glasoval/a

Danijela Likar, Radovan Štor, Josip TrohaProti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Borut
Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin
Krtelj, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Andrej Rutar, Ivan Ušaj, Borut Vales,
Marjan Velikonja

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

6Ni glasoval/a

3Proti

17Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

Stran: 8 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22101LDS

22002LOP

22002NSD

33300NSi

44004SD

55230SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26266317

Stran: 9 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:17:55Datum in čas pričetka glasovanja

/Odsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Danijela Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj,
Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Prisotni občinski svetniki

26 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:14:14       (2. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Sprejme se Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov ter letovanj v II. obravnavi

Pravilnik o sofinanciranju mlad. in otr. programov

2. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Alojz Klememčič, Janez Lampe, Danijela Likar, Jožko Premrn, Radovan Štor,
Josip Troha, Sonja Žgavc

Ni glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Andrej Rutar,
Anton Šinigoj, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

7Ni glasoval/a

0Proti

19Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

Stran: 10 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22002NSD

33201NSi

44004SD

55500SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26267019

Stran: 11 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Dnevni red

Seznam sklepov točke

/

Neaktivni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Danijela
Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

26Št. aktivnih svetnikov

17.12.2009 15:47:20Datum in čas zaključka točke

17.12.2009 15:45:50Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

1Št. izvedenih glasovanj

1Št. sklepov

Statistični podatki

Potrditev dnevnega reda 34. seja

Stran: 12 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 15:46:59Datum in čas pričetka glasovanja

/Odsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Danijela Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj,
Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Prisotni občinski svetniki

26 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 15:45:50       (Potrditev dnevnega reda 34. seja)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Sprejme se dnevni red s predlaganimi spremembami.

Dnevni red

Potrditev dnevnega reda 34. seja

Rezultati glasovanja (grafikon)

/Ni glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Danijela Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj,
Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

0Ni glasoval/a

0Proti

26Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

Stran: 13 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22002NSD

33003NSi

44004SD

55005SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26260026

Stran: 14 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Odlok o prodaji blaga izven prodajaln, Glasovanje o izvedbiu  2. obravnave, Odlok o  prodaji blaga izven prodajaln

Seznam sklepov točke

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Danijela
Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Neaktivni občinski svetniki

/

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

0Št. aktivnih svetnikov

Datum in čas zaključka točke

/Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

0Št. izvedenih glasovanj

3Št. sklepov

Statistični podatki

Odlok o prodaji blaga zunaj prodajaln in o urejanju javnih tržnic ter sejmišč v Občini Ajdovščina (1. obravnava)

1. točka

Stran: 15 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

/Odsotni občinski svetniki

/Prisotni občinski svetniki

Št. prisotnih / vseh

Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Sprejme se Odlok o prodaji blaga zunaj prodajaln in o urejanju javnih tržnic ter sejmišč v Občini Ajdovščina v 1. obravnavi

Odlok o prodaji blaga izven prodajaln

1. točka

Stran: 16 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

/Odsotni občinski svetniki

/Prisotni občinski svetniki

Št. prisotnih / vseh

Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Izvede se 2. obravnava Odloka o prodaji blaga zunaj prodajaln in o urejanju javnih tržnic ter sejmišč v Občini Ajdovščina.

Glasovanje o izvedbiu  2. obravnave

1. točka

Stran: 17 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

/Odsotni občinski svetniki

/Prisotni občinski svetniki

Št. prisotnih / vseh

Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Sprejem se Odlok o prodaji blaga zunaj prodajaln in o urejanju javnih tržnic ter sejmišč v Občini Ajdovščina v 2. obravnavi

Odlok o  prodaji blaga izven prodajaln

1. točka

Stran: 18 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Soglasje k splošnim pogojem

Seznam sklepov točke

Danijela Likar

Neaktivni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Jožko
Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

25Št. aktivnih svetnikov

17.12.2009 17:24:40Datum in čas zaključka točke

17.12.2009 17:23:42Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

1Št. izvedenih glasovanj

1Št. sklepov

Statistični podatki

Soglasje k splošnim pogojem za dobavo in odjem zemeljskega plina iz distribucijskega omrežja

4. točka

Stran: 19 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:24:21Datum in čas pričetka glasovanja

Anton Kreševec, Danijela Likar, Jožko Premrn, Anton ŠinigojOdsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Andrej Rutar, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan
Velikonja, Sonja Žgavc

Prisotni občinski svetniki

22 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:23:42       (4. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Občinski svet Občine Ajdovščina daje soglasje k Splošnim pogojem za dobavo in odjem zemeljskega plina iz distribucijskega
omrežja za geografsko območje  Mestne občine Nova Gorica, Občine Šempeter-Vrtojba, Občine Ajdovščina, Občine Vipava,
Občine Logatec, Občine Kamnik, Občine Bled, Občine Vojnik, Mestne občine Ptuj, Občine Rogaška Slatina, Občine Krško,
Občine Brežice, Občine Zagorje ob Savi, Občine Laško, Občine Radeče, Občine Štore in Občine Šentjur

Soglasje k splošnim pogojem

4. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Danijela LikarNi glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip
Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

1Ni glasoval/a

0Proti

25Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

Stran: 20 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22002NSD

33003NSi

44004SD

55104SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26261025

Stran: 21 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Soglasje k imenovanju direktorice

Seznam sklepov točke

Danijela Likar, Jožko Premrn

Neaktivni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Andrej
Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

24Št. aktivnih svetnikov

17.12.2009 17:28:12Datum in čas zaključka točke

17.12.2009 17:25:30Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

1Št. izvedenih glasovanj

1Št. sklepov

Statistični podatki

Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Lekarna Ajdovščina

5. točka

Stran: 22 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:27:49Datum in čas pričetka glasovanja

Danijela Likar, Jožko Premrn, Borut ValesOdsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan
Ušaj, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Prisotni občinski svetniki

23 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:25:30       (5. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

Občinski svet Občine Ajdovščina daje soglasje k imenovanju Katje Krušič, mag. farm., Batuje 77/b, 5263 Črniče, za direktorico
Lekarne Ajdovščina.

Soglasje k imenovanju direktorice

5. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Miran Gregorc, Karlo Lemut, Danijela Likar, Jožko PremrnNi glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Alojz
Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Andrej Rutar,
Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan
Velikonja, Sonja Žgavc

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

4Ni glasoval/a

0Proti

22Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

Stran: 23 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22101LOP

22002NSD

33201NSi

44004SD

55104SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26264022

Stran: 24 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Petrič d.o.o., Ukinitev javnega dobra, Mislej Borut, B center d.o.o.

Seznam sklepov točke

Danijela Likar

Neaktivni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Jožko
Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

25Št. aktivnih svetnikov

17.12.2009 17:43:42Datum in čas zaključka točke

17.12.2009 17:28:42Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

4Št. izvedenih glasovanj

4Št. sklepov

Statistični podatki

Premoženjsko pravne zadeve

6. točka

Stran: 25 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:30:35Datum in čas pričetka glasovanja

Igor Česnik, Danijela Likar, Anton Šinigoj, Sonja ŽgavcOdsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz
Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Jožko Premrn, Andrej Rutar, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut
Vales, Marjan Velikonja

Prisotni občinski svetniki

22 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:28:42       (6. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

1. Obcina Ajdovšcina proda družbi Petric d.o.o. iz Ajdovšcine, Goriška cesta 57, parc. št.
1070/696 v izmeri 38 m2, parc. št. 1070/698 v izmeri 97 m2 in, parc. št. 1070/757 v izmeri 60 m2
vse k.o. Vipavski Križ.
2. Cena za 1 m2 zemljišca iz prejšnje tocke je 80 EUR, kupec je dolžan placati tudi DDV.

Petrič d.o.o.

6. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Igor Česnik, Suzana Krašna, Valentin Krtelj, Danijela Likar, Josip Troha,
Sonja Žgavc

Ni glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz
Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Anton Kreševec, Janez
Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton
Šinigoj, Radovan Štor, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

6Ni glasoval/a

0Proti

20Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

Stran: 26 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22101NSD

33003NSi

44103SD

55302SDS

22101SLS

22002Srce

33003ZZP

26266020

Stran: 27 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:34:42Datum in čas pričetka glasovanja

Igor Česnik, Danijela Likar, Anton Šinigoj, Sonja ŽgavcOdsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz
Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Jožko Premrn, Andrej Rutar, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut
Vales, Marjan Velikonja

Prisotni občinski svetniki

22 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:28:42       (6. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

1. Ukinitev statusa javnega dobra:
status javnega dobrega se ukine nepremicninam z naslednjimi parcelnimi številkami v  k.o. Šturje: 2101/2, 2101/43, 2101/59,
2101/74, 2101/75, 2101/90, 2101/91, 2102/3, 2102/41, 2102/42, 2102/46, 2102/50, 2102/52, 2102/67, 2102/88, 2102/92, 2103/2,
2103/23, 2103/24, 2107/1, 2107/5, 2107/6, 2108/1, 2108/11, 2108/14, 2108/5, 2109/1, 2109/4, 2110/1, 2110/11, 2110/12, 2110/2,
2110/21, 2110/22, 2110/28, 2110/8, 2113/6, 2113/7 in 2113/9.
2. Obcinski upravni organ izda ugotovitveno odlocbo o ukinitvi statusa javnega dobra in vzpostavitvi lastninske pravice Obcine
Ajdovšcina nad nepremicnino iz prejšnje tocke. Odlocba je podlaga za vpis lastninske pravice v zemljiško knjigo.
3. Obcina Ajdovšcina s pogodbo prenese lastninsko pravico na zgoraj navedenih parcelah v last Republike Slovenije, pod
pogojem, da se Republika Slovenija v pogodbi obveže, da bo, v kolikor bo Obcina Ajdovšcina potrebovala kakršnokoli služnost
poteka komunalne infrastrukture preko katerekoli izmed navedenih parc. št., le to podelila Obcini Ajdovšcina brezplacno.

Ukinitev javnega dobra

6. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Stran: 28 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Danijela Likar, Josip TrohaNi glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Ivan
Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

2Ni glasoval/a

0Proti

24Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22002NSD

33003NSi

44004SD

55203SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26262024

Stran: 29 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:36:20Datum in čas pričetka glasovanja

Igor Česnik, Danijela Likar, Anton Šinigoj, Sonja ŽgavcOdsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz
Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Jožko Premrn, Andrej Rutar, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut
Vales, Marjan Velikonja

Prisotni občinski svetniki

22 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:28:42       (6. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

1. Ukinitev statusa javnega dobra:
status javnega dobrega se ukine nepremičnino z naslednjo parcelno številko:
parc. št. 3034/2 v izmeri 98 m2  vl. št. 1414 k.o. Lokavec.

2. Občinski upravni organ izda ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa javnega dobra in vzpostavitvi lastninske pravice Občine
Ajdovščina nad nepremičnino iz prejšnje točke. Odločba je podlaga za vpis lastninske pravice v zemljiško knjigo.

3. Občina Ajdovščina proda Mislej Borutu, Lokavec 202/b, 5270 Ajdovščina, parc. št. 3034/2 v izmeri 98 m2, vl. št. 1414 k.o.
Lokavec.

4. Cena za nepremičnino  iz prve točke znaša  30 €/m2.

Mislej Borut

6. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Stran: 30 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

Danijela Likar, Josip TrohaNi glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana
Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut,
Karlo Lemut, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Ivan
Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja Žgavc

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

2Ni glasoval/a

0Proti

24Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)

VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22002LDS

22002LOP

22002NSD

33003NSi

44004SD

55203SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26262024

Stran: 31 od 3418.12.2009  07:36:00



Občina Ajdovščina
Cesta 5. maja 6/a, Ajdovščina

34. seja Občinskega sveta - 17.12.2009

17.12.2009 17:43:16Datum in čas pričetka glasovanja

Igor Česnik, Danijela Likar, Anton Šinigoj, Sonja ŽgavcOdsotni občinski svetniki

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz
Klememčič, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Jožko Premrn, Andrej Rutar, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut
Vales, Marjan Velikonja

Prisotni občinski svetniki

22 / 26Št. prisotnih / vseh

17.12.2009 17:28:42       (6. točka)Datum in čas ugotavljanja prisotnosti

1. Obcina Ajdovšcina kupi od družbe B Center gradbeništvo in trgovina, d.o.o. , Goriška cesta 75, 5270 Ajdovšcina zemljišca s
cesto zgrajeno v makadamski izvedbi na parc.št. 654/17 v izmeri 750 m2, parc.št. 654/16 v izmeri 54 m2 ter parc.št. 654/15 v
izmeri 285 m2, vse k.o. Gojace.
2. Cena za 1 m2 izvedene makadamske ceste skupaj z zemljišcem naša 60,40 €.

B center d.o.o.

6. točka

Rezultati glasovanja (grafikon)

Alojz Klememčič, Danijela Likar, Jožko Premrn, Anton Šinigoj, Josip Troha,
Sonja Žgavc

Ni glasoval/a

/Proti

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran
Gregorc, Borut Koloini, Boris Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton
Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut,
Andrej Rutar, Radovan Štor, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja

Za

Rezultati glasovanja (opisni podatki)

6Ni glasoval/a

0Proti

20Za

Rezultati glasovanja (numerični podatki)
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VsehŠt. prisotnihNi glasoval/aProtiZaPoslanska skupina

Rezultati glasovanja po skupinah

11001DeSUS

22101LDS

22002LOP

22002NSD

33102NSi

44004SD

55401SDS

22002SLS

22002Srce

33003ZZP

26266020
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/

Seznam sklepov točke

Igor Benko, Roman Bratina, Angel Česnik, Igor Česnik, Igor Furlan, Miran Gregorc, Alojz Klememčič, Borut Koloini, Boris
Kovač, Ivan Krašna, Suzana Krašna, Anton Kreševec, Valentin Krtelj, Janez Lampe, Aleksander Lemut, Karlo Lemut, Danijela
Likar, Jožko Premrn, Andrej Rutar, Anton Šinigoj, Radovan Štor, Josip Troha, Ivan Ušaj, Borut Vales, Marjan Velikonja, Sonja
Žgavc

Neaktivni občinski svetniki

/

Aktivni občinski svetniki

26Št. vseh svetnikov

0Št. aktivnih svetnikov

Datum in čas zaključka točke

/Datum in čas pričetka točke

0Št. ponovljenih glasovanj

0Št. izvedenih glasovanj

0Št. sklepov

Statistični podatki

Informacije in pobude

7. točka
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